

存酒庫資料

- 出入自如** 二十四小時開放
- 酒窖面積** 由42平方尺至130平方尺不等
- 酒窖容量** 由120箱至400箱不等
- 溫度控制** 恆溫：保持攝氏13度
- 濕度控制** 60%至80%
- 燈光控制** 時間控制的低密度燈光
- 保安設備** 最先進的保安系統：
-容貌辨識系統
-獨特的智能卡
-搖控網路監察系統
- 隔熱設備** 地面、牆壁和天花板都鑲著80毫米厚的高密度聚氨酯隔熱材料
- 物業** 自置物業
- 保險服務** 美酒窖可提供酒保險供客戶自行購買，保障範圍包括因火災，爆竊，打破及長時間電力中斷而導致佳釀損毀。詳情可向有關職員查詢。
- 歡迎參觀** 歡迎預約參觀美酒窖。

美酒窖

香港紅酒收藏家趨之若鶩的新時尚



美酒窖位於九龍土瓜灣區全新的存酒庫現已正式投入服務。存酒庫為自置物業，佔地12,000餘平方尺。

在新存酒庫的構建方面，我們結合了黃竹坑存酒庫的管理經驗，並配備了最先進的衡溫及保安系統，例如容貌辨識、智能卡保安系統和衡溫裝置等。酒窖內的所有牆壁、地面及天花板都採用高密度聚氨酯隔熱材料，提供保溫及節能的环境，將存酒環境長期保持在攝氏13度之下。

除了完善的設備外，土瓜灣的存酒庫亦提供品酒室以供客戶使用。試想能與三五知己，在寬敞優雅的品酒室共賞佳釀，實屬樂事。我們亦會定時舉辦品酒會，邀請享負盛名的釀酒師或酒莊負責人前來與客戶分享他們的釀酒理念及經驗。

作為亞洲區內最大的私人葡萄酒儲存公司，我們絕不會輕易滿足，希望不斷求進，致力改善服務及設施，期望新存酒庫能繼續讓客戶感到稱心滿意。如果大家對葡萄酒儲存服務有感興趣，歡迎隨時預約參觀。

美酒窖



HONG KONG
Wine Vault



美酒窖 九龍店

九龍土瓜灣浙江街20號文信工業大廈4樓

營業時間： 星期一至五 10am-7pm
 星期六 10am-1pm

電話：(852) 2870 1830

電郵：info@winevault.com.hk

www.winevault.com.hk



九龍土瓜灣浙江街20號文信工業大廈4樓

查詢電話：(852) 2870 1830

Technical Specifications

Flexible Access	24 hours access to your wines
Cellar Size	42 sqft to 130 sqft (4 sqm to 12 sqm)
Cellar Capacity	120 cases to 400 cases
Temperature Control	13 degrees centigrade
Humidity Control	60% - 80%
Lighting Control	Timer-controlled low intensity florescent lighting
Security Control	State-of-the-art security system including : <ul style="list-style-type: none">- latest technology in face recognition- unique access cards- off-site CCTV monitoring system
Insulation	80mm thick polyurathane paneling for floors, walls and ceilings
Property	Self-owned property for security of tenure
Wine Insurance	Voluntary insurance available that covers fire, theft, breakage and long term electrical breakdown at very competitive rates. Call for details.
Visit Our Cellar	You are welcome to visit our wine cellar by appointment.

The New Standard for Hong Kong Wine Collectors



The Hong Kong Wine Vault is proud to introduce our new 12,000 sf. Wine storage facility in Tokwawan, Kowloon. At this new location, we have utilized our years of experience in wine cellar construction and management to create a state-of-the-art facility with enhanced climate control and security control systems.



What set the Hong Kong Wine Vault apart from our competitors is our superior insulation system for the wine cellar construction using metal-faced polyurethane foam panels for walls, ceiling and floor to achieve constant 13°C temperature with minimal energy losses. All of our facilities are self-owned to ensure maximum security of tenure.

In keeping with our wine storage facility in Wong Chuk Hang, on-site wine tasting room will be available for our customers to conduct wine appreciation / education activities. Furthermore, regular wine tasting events will be organized including opportunities to meet the winemakers and owners of renowned chateaux and wineries.

Being the largest self-service wine storage company in Asia, we hope that this new location would delight our customers as we continually strive to improve our services both in terms of hardware and software. Please pay us a visit at your convenience; your invaluable comments would be greatly appreciated!



Hong Kong Wine Vault Kowloon Branch

4/F Man Shun Industrial Building
No. 20 Chi Kiang Street, Tokwawan, Kowloon

Office Hours : Mon-Fri 10am-7pm
Sat 10am-1pm

Telephone : (852) 2870 1830

Email : info@winevault.com.hk

www.winevault.com.hk

4/F Man Shun Industrial Building
No. 20 Chi Kiang Street, Tokwawan, Kowloon

ENQUIRIES : (852) 2870 1830